
Geachte college, 

De fractie van de VVD stelt onderstaande vragen aan gedeputeerde de heer H. van Essen.

Inleiding
De demissionaire ministers De Jonge en Jetten lieten deze week aan de Tweede Kamer weten zij 
afspraken hebben gemaakt met onder meer provincies, gemeenten en waterschappen over de aanleg
van zonneparken op landbouw- en natuurgronden. 
Het zou gaan om uitzonderingsgevallen waarin plaatsing van zonneparken op landbouwgronden is 
toegestaan. 
Naar onze mening kan deze afspraak een direct negatief effect hebben op de afspraken die gemaakt 
zijn in het coalitie akkoord van Provincie Utrecht. Dit kan invloed hebben op de wijze waarop de RES 
regio’s willen en kunnen voldoen aan hun energieopgave voor juli 2024.

Vragen:
1. Heeft de Provincie Utrecht afspraken gemaakt met het Rijk over beperkende maatregelen 

voor de plaatsing van zonneparken op landbouw- en natuurgronden?
2. Hoe wordt omgegaan met lopende initiatieven in onze provincie?
3. Op welke wijze worden deze nieuwe ‘regels’ verankerd in de provinciale 

omgevingsverordening en wanneer? 
4. Is de gedeputeerde het met ons eens dat dit niet in lijn is met de verwachtingen die de 

provincie Utrecht, als bestuur, heeft gewekt bij de RES partners over de uitvoer van de 
gemaakte afspraken?

5. Is de gedeputeerde het met ons eens dat dit kan leiden tot een mogelijke vertraging in niet 
alleen de energietransitie maar ook in de ontwikkelmogelijkheden van agrarische 
ondernemers?

 
Wij van mening zijn dat al gestarte trajecten niet moeten worden geraakt door deze koerswijziging en 
de oude afspraken (tot wijziging) gewoon van kracht blijven.

Met vriendelijke groet,
Namens de hele fractie van de VVD

Odile de Man


